
Till 
Kommunfullmäktige, Bollebygds kommun 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande

Folkets röst bildades 2014 och en av de viktigaste frågorna var gång- och cykelväg till 
Brandshed

Nu är det 2021 och Folkets Röst har varit styrande i kommunen sedan hösten 2018. 
Det har inte funnits något om någon GC-väg till Brandshed i någon av de budgetar Folkets
Röst lagt som styrande.

Nu när ni sitter på makten tycker man att ni borde känna ansvar att försöka förverkliga den
fråga som är en av era viktigaste. 

Så därför frågar jag kommunstyrelsens ordförande (FR):

När blir GC-vägen till Brandshed klar?

Bollebygd 21-03-16

Peter Rosholm (S)
Kommunfullmäktigeledamot


